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Van: bouwtoezicht Leusden < @leusden.nl>
Verzonden: maandag 11 november 2024 10:46
Aan:
CC:
Onderwerp: RE: Hamersveldseweg 82-84

Dag , 
 
Dit pand heeft zeker nog onze aandacht. 
Ik weet niet of het wekelijks is maar wij rijden/lopen hier nog regelmatig langs. 
Wat de veiligheid betreft. Wij kunnen natuurlijk geen garantie geven dat er niets in stort of wegwaait bij harde 
regen/wind, sneeuwval e.d.  
maar dit risico bij slecht/extreem weer is er altijd. Dit geldt ook voor panden die niet zijn beschadigd of in aanbouw 
zijn. 
Het belangrijkste is dat de Hamersveldseweg 82-84 thans ingericht is als bouwplaatsinrichting en voorzien is van 
hekken, borden en camerabewaking. 
Aan deze eis hebben ze voldaan en meer kunnen wij volgens mij op dit moment niet eisen. 
 
Met vriendelijke groet,  

inspecteur vergunning en handhaving 

Gemeente Leusden | 't Erf 1, 3831 NA | Postbus 150, 3830 AD | Leusden | | @leusden.nl | 
www.leusden.nl  
 
Van: @leusden.nl>  
Verzonden: vrijdag 8 november 2024 11:41 
Aan: bouwtoezicht Leusden @leusden.nl> 
CC: @leusden.nl> 
Onderwerp: FW: Hamersveldseweg 82-84 
 
Hoi collega’s, 
 
Ik ga er even vanuit dat de veiligheid nog steeds niet in het geding is aan de Hamersveldseweg 82-84. Klopt dat? 
Worden er nog controles (wekelijks) uitgevoerd zoals we een omwonende hebben toegezegd? 
 

Met vriendelijke groet, 

, juridisch adviseur  

Gemeente Leusden | 't Erf 1, 3831 NA | Postbus 150, 3830 AD | Leusden | Tel. 14033 (algemeen) Tel.  
| @leusden.nl | www.leusden.nl  

 
Van:  
Verzonden: vrijdag 8 november 2024 11:39 
Aan: Vos, Wim <W.R.Vos@leusden.nl>; @leusden.nl> 
CC: Directie < @leusden.nl>; @leusden.nl>; 

@leusden.nl> 
Onderwerp: RE: Hamersveldseweg 82-84 
 
Dag Wim, 
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Ik zal wel even schakelen met  volgende week voor een formulering, maar weet wel dat het dossier eigenlijk niet 
bij  en/of mij meer ligt. Het is nu een omgevingsvergunningprocedure geworden (helaas is er zoals je weet 
beroep tegen ingesteld). Verplicht slopen is geen optie gebleken.  
 
@ , moet de beantwoording via het college? De beantwoording zal overigens volledig in lijn liggen met hetgeen 

 al gemaild heeft aan . 

Met vriendelijke groet, 

, juridisch adviseur  

Gemeente Leusden | 't Erf 1, 3831 NA | Postbus 150, 3830 AD | Leusden | Tel. 14033 (algemeen) Tel.  
(  | @leusden.nl | www.leusden.nl  

 
Van: Vos, Wim <W.R.Vos@leusden.nl>  
Verzonden: vrijdag 8 november 2024 09:24 
Aan: @leusden.nl>; @leusden.nl> 
CC: Directie @leusden.nl> 
Onderwerp: Hamersveldseweg 82-84 
 
Hallo , 
 
Gisteravond heb ik in de aanloop naar de raadsvergadering gesproken met  en 
heb ik  beloofd dat het antwoord op de vragen over ontwikkelingen Hamersveldseweg 82-84 die 
al waren gesteld in de vergadering van 3 oktober 2024, komende week schriftelijk zullen worden 
beantwoord.  
Verzoek aan jullie om deze antwoorden aan te leveren.  
 
Groeten van Wim 
 
 
 
Van: @leusdenvooruit.nl < @leusdenvooruit.nl>  
Verzonden: vrijdag 25 oktober 2024 20:02 
Aan: Griffier <Griffier@leusden.nl> 
CC: @leusdenvooruit.nl> 
Onderwerp: FW: actualiteit komende raad 
  
Beste griffie, 
  
Afgelopen raad stelden wij onderstaande vragen. 
Op de vraag over de Hamersveldseweg zouden wij schriftelijk worden geïnformeerd. Dit is tot op heden niet 
gebeurt. Kunnen jullie de wethouder hier nog een keer aan herinneren? Dank. 
  
Met vriendelijke groet, 

www.leusdenvooruit.nl 
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 Namens de omwonenden van het in elkaar gestorte pand aan de Hamersveldseweg stellen wij de 
vraag: wanneer wordt het pand nu eindelijk gesloopt. In eerste instantie na het incident gaf de 
wethouder aan ‘zo snel mogelijk’. Toen was het bericht begin van begin dit jaar dat de gemeente voor 
de praktische weg ging en dat dit hooguit een paar weken tot maanden zou duren. We zijn nu 9 
maanden verder….. Omwonenden vragen zich af ‘wanneer gaat nu de sloophamer erin?’ Kan de 
wethouder ons, maar ook de omwonenden informeren over de planning van start sloop en start bouw? 

 


